

上水商務理財中心搬遷啟示 Relocation Notice of Sheung Shui Business Banking Centre

為提供更舒適寬敞的理財空間,以優化客戶體驗及服務質素,分佈各優越位置的恒生商務理財中心已提升設施及裝潢。為配合安排,現址的上水商務理財中心將於2023年6月23日(星期五)辦公時間後停止服務。於2023年6月26日(星期一)起,請移玉步至下圖所示的荔枝角商務理財中心,獲享我們為你帶來全新理財體驗。

有關其他商務理財中心之地址及詳情,請掃描以下二維碼或瀏覽 www.hangseng.com/bbc。

To provide an enhanced customer experience in a more spacious and pleasant environment, we have upgraded our Business Banking Centres at various prime locations. In connection with this, the Sheung Shui Business Banking Centre at this location will be closed after service hours on 23 June 2023 (Friday). Starting from 26 June 2023 (Monday), please visit our Lai Chi Kok Business Banking Centre to enjoy a new banking experience.

For details and addresses of other Business Banking Centres, please scan the following QR Code or visit www.hangseng.com/bbc.

